
                               V ý c h o d o s l o v e n s k ý   stolnotenisový zväz  
                                                   093 01 Vranov nad Topľou, B. Němcovej 2575 
          T: 0908 145 858     IČO  :31268340      DIČ:  2021417090  
                                   ============================================== 

 

 
Z Á P I S N I C A 

z Konferencie Východoslovenského 
stolnotenisového zväzu zo dňa 20.5.2024 

 
 

 

Dátum, miesto a čas: 20.5.2024, 14:30 hod. v Prešove Hotel  
                                Beliér, Jarkova 1 
 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 
 

 
 Program konferencie: 
 
1. Otvorenie  
2. Schválenie programu konferencie  
3. Schválenie rokovacieho poriadku konferencie  
4. Voľba komisií – mandátová, návrhová 
5. Správa mandátovej komisie  
6. Správa predsedu VsSTZ o činnosti VsSTZ za súťažný ročník 2023/2024  
7. Správy predsedov komisií VsSTZ o činnosti komisií  
    - správa športovo-technickej komisie  
    - správa komisie mládeže  
    - správa rozhodcovskej a matričnej komisie  
    - správa metodicko-vzdelávacej komisie  
    - správa ekonomickej komisie  
    - správa disciplinárnej komisie  
8. Správa predsedu kontrolnej komisie 
9. Ocenenie jubilantov 
10. Vyhodnotenie súťažného ročníka 2023/2024 
11. Diskusia 
12. Návrh uznesení  
13. Záver    
 
 
 
 



1. Konferenciu otvoril predseda VsSTZ Vincent Pavúk.  
    Privítal prítomných delegátov. Predseda poveril vedením schôdze JUDr. Zoltána 
    Galla. 
 
2.  Predsedajúci predniesol návrh programu Konferencie.  
     Hlasovaním delegáti tento program schválili. 
     Hlasovanie – jednomyseľne schválené 
 
3. Schválenie rokovacieho poriadku Konferencie 
     Hlasovanie – jednomyseľne schválené 
 
4.  Predsedajúci predniesol návrh na zloženie jednotlivých komisií Konferencie:  
      Mandátová 
      Pitoňák Ján, Hajduk Erik, Mgr. Kovalčík Juraj     
      Návrhová 
      JUDr. Gallo Zoltán, Mgr. Kudrec Jozef, Marcinko Ľuboš 
 
      Hlasovanie – jednomyseľne schválené 
 
5. Správu mandátnej komisie predniesol jej predseda Ján Pitoňák. Konštatoval, 
    že na konferencii je prítomných 24 delegátov, čo je 25,81% všetkých delegátov, ktorí  
    mali podľa Stanov VsSTZ 45 mandátov, t.j. 31,91 %. Predseda mandátovej komisie   
    skonštatoval, že Konferencia VsSTZ je neuznášania schopná. 
    Po uplynutí čakacej doby v trvaním 1 hodiny predsedajúci pokračoval v Konferencii 
    podľa schváleného programu. 
 
6. Správu o činnosti VsSTZ predniesol predseda. V správe sa zaoberal 
     hodnotením uplynulého obdobia od poslednej Konferencie. Správa tvorí prílohu   
     zápisnice. 
    
7. Správu ŠTK predniesol jej predseda Ján Pitoňák. V správe zhodnotil činnosť  

komisie, zaoberal sa riešeniami ŠTK v uplynulej sezóne, ako i zmenami systému 
súťaži, ktoré budú súčasťou ankety. Tá bude zverejnená na stránke VsSTZ a 
zaslaná klubom spolu s prihláškou do súťaží sezóny 2024/2025. 

    
    Správu KM predniesol predseda Erik Hajduk. Zhodnotil mládežnícku sezónu 
    2024/2025 a informoval delegátov o novom projekte SSTZ Hľadáme talenty, ktorá 
    bude predmetom rokovania najbližšieho VV SSTZ a ktorú mu zaslal ako členovi  
    KM SSTZ, predseda KM SSTZ Roman Grigel. Informoval tiež delegátov  
    o pripravovaných zmenách v Rozpise súťaží VsSTZ, ktorá je v pripomienkovom  
    konaní v komisii. Správa predsedu komisie bude prílohou tejto zápisnice. 
    
    Správu Rozhodcovskej a Matričnej  komisie predniesol jej predseda  
    Stanislav Dubec. Informoval delegátov o tom, že v októbri 2023 boli uskutočnené  
    školenie a seminár rozhodcov v Prešove a Sečovciach, ktorých sa zúčastnilo spolu  
    84 rozhodcov. Správa predsedu komisie bude prílohou tejto zápisnice. 
   
    Správu Trénersko-metodickej komisie predniesol jej predseda Ondrej Haky. 
    Informoval, že nebol vyškolený žiadny nový tréner. Nebol záujem z dôvodu  
    časovej náročnosti nastavenej predpismi. Vo februári 2024 sa uskutočnil seminár  



   trénerov na predĺženie platnosti licencií v Starej Ľubovni, ktorého sa zúčastnilo 12 
   trénerov. Školiteľom bol Ing. Andrej Dzelinský. Správa predsedu komisie bude  
   prílohou tejto zápisnice. 
  
   Správu Ekonomickej komisie predniesol jej predseda Martin Gumáň.  
   Informoval delegátov o plnení rozpočtu za rok 2023. Podrobne rozpísal jednotlivé 
   príjmové aj výdavkové stránky rozpočtu. Správa predsedu komisie bude prílohou  
   tejto zápisnice.   
. 
   Správu Disciplinárnej  komisie predniesol jej predseda JUDr. Zoltán Gallo  
   a konštatoval, že komisia viedla dve disciplinárne konania z dôvodu odstúpenia zo  
   súťaží, a to voči klubom VSTK Vranov C a OŠK Kamienka. Komisia vydala voči  
   obom klubom disciplinárne rozhodnutie a vyčíslila pokuty. Správa predsedu  
   komisie bude prílohou tejto zápisnice 
     
8. Správu predsedu Kontrolnej komisie VsSTZ predniesol jej predseda Anton  
    Gurčík. V priebehu roka sa nezúčastňoval VV. Podklady čerpal zo zápisníc z VV,  
    ktoré mu boli pravidelne doručované a z výpisov z účtu, ktoré mu každý mesiac  
    posielal predseda EK. Správa predsedu komisie bude prílohou tejto zápisnice. 
    
9. Ocenenie jubilantov  
    Podpredsedovia SSTZ Róbert Čelko a Milan Grman odovzdali bronzové plakety  
    Slovenského olympijského výboru oceneným Ladislavovi Šrankovi pri príležitosti  
    95 rokov, Antonovi Gurčíkovi pre príležitosti 80 rokov a Vladimírovi Martausovi  
    pri príležitosti 65 rokov. 
    VsSTZ ocenil Ladislava Andora pri príležitosti 80 rokov. Cena mu bola odovzdaná  
    na MSR najmladšieho žiactva vo Valalikoch. Ďalej ocenil Miroslava Andrusa  
    pri príležitosti 70 rokov za aktívnu prácu pre Východoslovenský klub veteránov  
    a Jána Pitoňáka pri príležitosti 60 rokov, za aktívnu prácu pre východoslovenské  
    hnutie. 
 
10. Vyhodnotenie súťažného ročníka 2023/2024 
      Predseda ŠTK Ján Pitoňák vyhodnotil všetky súťaže VsSTZ dospelých a odovzdal 
      prítomným zástupcom klubov poháre a diplomy. Prvýkrát boli odovzdané aj poháre 
      pre najlepších hráčov v jednotlivých súťažiach riadených VsSTZ 
 
11. Diskusia 
      O vystúpenie v diskusii požiadal podpredseda SSTZ Róbert Čelko, ktorý  
      informoval o najnovších zmenách v súťažiach SSTZ, ekonomických 
      a organizačných záležitostiach vo zväze a o personálnych zmenách na  
      sekretariáte SSTZ. 
       
    
 
 
 
 
 
 
 



      V diskusii vystúpilo 8 delegátov. 
 
      Martaus Vladimír   
      Informoval delegátov o príprave 70. ročníka Pohára duklianskych hrdinov  
      a vyzýval všetky kluby k účasti svojich hráčov. Požiadal prítomných členov VV  
      SSTZ o nejakú formu dotácie na jubilejný ročník. Rovnako požiadal o akúkoľvek  
      formu dotácie aj VV VsSTZ. 
 
      Mgr. Kudrec Jozef 
      Vystavil osobnej kritike pripravovaný projekt SSTZ Hľadáme talenty. Podrobil  
      kritike mládežníckych reprezentačných trénerov. 
 
      Erik Hajduk 
      Reagoval na podnet delegáta Jozefa Kudreca, vyslovil podobný názor. Zhodnotil  
      tréningové kempy mládeže pred jednotlivými MSR. Konštatoval množstvo  
      odhlášok. Vyslovil sa za pokračovanie tohto projektu s hľadaním vhodnejších  
      termínov.  
   
      Mgr. Juraj Kovalčík  
      Kritizoval systém podpory hráčov do 23 rokov, že je zameraný na kvantitu a nie  
      kvalitu. Informoval delegátov o zámere výstavby novej stolnotenisovej haly v obci  
      Slovenská Ves, ktorá je v štádiu projektovej dokumentácie. 
 
      Tibor Bujňák 
      Kritizoval termín tréningových kempov, pretože kemp staršieho žiactva kolidoval  
      s termínom prijímacích skúšok na stredné školy. Kritizoval hodnotenie  
      tréningových kempov. 
 
      Erik Hajduk 
      Termíny MSR a tréningových kempov boli určené s dostatočnom termíne ešte  
      v polovici marca. Prijal kritiku termínov kempov, ale stojí si za hodnotením kvality  
      tréningového procesu na jednotlivých kempoch. 
 
      Róbert Čelko 
      Reagoval na jednotlivé podnety delegátov. Niektoré príspevky neboli ešte 
      schválené na VV SSTZ. VV sa nimi zaoberá a sú v pripomienkovom konaní 
      (Projekt Hľadáme talenty). Bol daný prísľub, že členovia VV Milan Grman a Róbert 
      Čelko podajú návrh na pozdržanie realizácie projektu na najbližšom VV SSTZ. 
 
12. Návrh uznesení 
      Konferencia VsSTZ 
      1. Schvaľuje  
          - zloženie mandátovej a návrhovej komisie podľa predloženého  návrhu   
 
      2. Berie na vedomie 
          - správu predsedu o činnosti VsSTZ prednesenú predsedom Vincentom 
             Pavúkom 
          - správy predsedov komisií VsSTZ 
          - správu predsedu Kontrolnej komisie VsSTZ 
 



       
      3. Ukladá     
          - predsedovi ŠTK Jánovi Pitoňákovi pripraviť a zaslať vedúcim družstiev 2.ligy 
            anketový dotazník, výsledky ktorého rozhodnú o štruktúre súťaže na  
            sezónu 2024/2025. Anketový dotazník sa zašle elektronicky na mailové  
            adresy vedúcich družstiev uvedených v poslednom bulletine. 
            Z: Pitoňák              T: júl 2024 s uverejním prihlášky do súťaží VsSTZ 
 
15. Záver 
      Predseda VsSTZ poďakoval prítomným za účasť a korektné vystupovanie  
      v diskusii a ukončil zasadnutie Konferencie o 17:15 hod.  
 
 
 
                    Vincent Pavúk, v.r. 
                                 predseda VsSTZ 
 
 
Zápis vyhotovil: Erik Hajduk 
 


